
P/D:6/16/6/2023 

Zápis č. 6 

z jednání OV Nevšová dne 16.6. 2023 
 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 17:00 – 19,30 

Počet přítomných: 8 

Omluvení členové: 1 

Neomluvené členové: 0 

Další zúčastnění jednání OV: 0 

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster 

Zapisovatelé:  Jarmila Kovářová, Pavel Hrbáček 

 

Schválený program jednání: 
Kontrola zápisu OV č. 5 

Úkoly osadního výboru 

Požadavky na Město Slavičín 

Usnesení, diskuze a závěr 

 

I. Osadní výbor bere na vědomí: 
1. kontrolu úkolů ze zápisu č. 5/2023; 

2. stížnost na rušnou akci v prostorách „buněk“ SDH, vedení SDH sjedná 

nápravu: na žádost OV předloží SDH seznam všech akcí v areálu do konce roku. Pokud 

dojde k zásadnímu porušení nočního klidu, musí občané volat Policii ČR; 

3. zrušení letní akce 19.8.2023 za doprovodu hudební skupiny Olšavan z důvodu 

dovolených, nedostatku pořadatelů a množství probíhajících akcí v okolí; 

4. možnost pronájmu velkokapacitního kávovaru pro akce na KD Nevšová; 

5. stížnost  na stávající stav chodníku  od domu č.p.118 směrem ke hřišti TJ 

Sokol Nevšová; 

6. informaci o průběhu prováděných prací firmou Firesta na akci Suchá nádrž, revitalizace 

toku a výstavba polní cesty nad obcí směrem k samotám. 

 
II. Osadní výbor opětovně žádá město Slavičín o: 

1. zjištění vlastníka rozpadající se opěrné zdi u autoservisu , parc. č. st. 65 a místní 

komunikací, parc. č. 4338/8  - dle informace ing. Hořákové se průběžně řeší; 

2. zrevidování stavu veřejného osvětlení; 

3. prověření možnosti umístění fotovoltaických panelů na střechu KD;  

4. oslovení  zda bude nadále hospodařit na pronajatém 

pozemku města na konci obce, část parcely č. 3076/1, případně se mu zruší nájem;  

žádáme o vyřešení do konce roku 2023 

5. zaslání požadavku firmě Povodí Moravy na vyčištění koryta Nevšůvky; 

6. provedení opravy propadlých kanalizačních roštů – nahlášeno na SMS Slavičín !!!! 

7. zaslání písemného upozornění  na 

zlikvidování černé skládky na polní cestě, parc.  č.  4704 a na soukromém pozemku 

parc.  č.  4736, vzniklé z dovezení vytržených kořenů pokácených starých ovocných 



stromů v minulosti z její zahrady – dosud neodstraněno. 

III.  Osadní výbor dále žádá město Slavičín o: 

1. zaslání upozornění , na zajištění úpravy 

přerůstajícího živého oplocení před jeho nemovitosti č. p. 100, které znemožňuje 

přístup k provádění údržby břehu potoka a hyzdí vzhled okolí; 

2. řešení jízdního řádu a to aby se doba odjezdu autobusu v neděli ráno vrátila k 

bývalému času odjezdu. Jedná se o spoj 535 – 824535202 . 

Tento spoj dříve zajížděl ke kostelu a tím řešil cestu občanů na ranní nedělní mši.  

Nyní  zastavuje na Lukšíně a u radnice, takže starší a pohybově indisponovaní občané 

mají problém se na tuto mši od těchto zastávek dostat; 

3. možnost dotace na rekonstrukci zvonice v Nevšové, která je opět ve špatném stavu a 

zejména zvon (jeho uchycení) si vyžaduje minimálně revizi.  

 

Znovu prosíme o písemné zasílání odpovědí, nejlépe e-mailem předsedovi OV, jak tyto 

požadavky  Město Slavičín řeší nebo budou vyřízeny. 

 

IV. Usnesení: 

Usnesení 1/OsVN6/23 

Osadní výbor souhlasí se  žádostí na vybudování nájezdů k nemovitosti 

č.p.100 a to v šířce 5m 

Hlasování: pro –8 

 

Usnesení 2/OsVN6/23 

Osadní výbor souhlasí s  návrhem paní ing. arch. Vránové na odstranění stávajícího oplocení 

okolo  „ hopsinek“ ,řešení nových herních prvků a zeleně 

Hlasování: pro – 8 

 

Usnesení 3/OsVN6/23 

Osadní výbor souhlasí s poskytnutím  finančních prostředků na akci  „ beseda s důchodci“ u 

příležitosti Mezinárodního dne seniorů. Částka bude upřesněna dle programu, který se 

v současné době zajišťuje 

Hlasování: pro – 8 

 

Usnesení 4/OsVN6/23 

Osadní výbor souhlasí se záměrem stavby a k existenci sítí za účelem zpracování projektové 

dokumentace  na akci „Nevšová, paseky, TS, VN a NN, obnova“  firmou PERFECT Otrokovice 

pro společnost E.GD, a.s. Brno. Zároveň požaduje, aby na vyměněných betonových sloupech 

od nového transformátoru za obcí směrem k myslivecké chatě bylo znovu pověšeno veřejné 

osvětlení, tak jako je tomu dosud. Dále požaduje, aby při kabelovém zemním instalování nové 

sítě v intravilánu obce bylo souběžně položeno kabelové vedení VO a následně vyvedeno 

k novým ocelovým sloupům 

Hlasování: pro – 8 

 

Bronislav Műnster 

                                                                             předseda OV 

Zapsali: Jarmila Kovářová, Ing. Pavel Hrbáček  

Termín další schůze bude vzhledem k dovoleným oznámen členům OV mailem. 



 


